



**AMÉRIQUE
- RACES -**

DU 17 NOVEMBRE 2024 AU 23 FÉVRIER 2025

LA PLUS GRANDE ÉPOPÉE

HIPPODROME PARIS-VINCENNES

DOSSIER DE PRESSE



AMÉRIQUE RACES : LE SOMMET MONDIAL DU TROT **6 qualifications, 3 finales, une légende**

Pendant 4 mois, les regards du monde entier convergeront vers l'hippodrome Paris-Vincennes, cœur palpitant du trot mondial, pour la **5^e édition de la compétition Amérique Races**. Les **Amérique Races** rassembleront des hommes, des femmes et des chevaux d'exception autour de **six épreuves qualificatives** dans le Temple du Trot. Les meilleurs trotteurs du moment chercheront à se qualifier pour les trois Finales au sommet : le **Prix d'Amérique Legend Race**, le **Prix de France Speed Race** et le **Prix de Paris Marathon Race**.

Chaque hiver, Paris-Vincennes se transforme en théâtre des plus belles courses au monde.

La compétition **Amérique Races** occupe chaque année une place importante dans le cœur des passionnés, turfistes comme socio-professionnels. Épreuve après épreuve, les **Amérique Races** se déroulent comme une véritable série à suspense où chaque épisode offre une bataille haletante entre les meilleurs compétiteurs. Depuis son lancement en 2020, cette compétition s'est imposée comme le **championnat du monde de sulky par excellence**, faisant rayonner le Trotteur Français à travers le globe.

Pendant le meeting d'hiver, laissez-vous emporter par la fièvre du trot et partagez votre passion aux côtés de plus de 175 000 spectateurs. **Le dimanche 17 novembre**, les champions trotteurs et leurs drivers vous donnent rendez-vous pour le **Prix de Bretagne - Amérique Races Q#1**. Un début de saison qui s'annonce palpitant !



AMÉRIQUE RACES : THE PINNACLE OF WORLD TROTTING **6 qualifiers, 3 finals, one legend**

*Over the next four months, the Paris-Vincennes racecourse will once again become the global stage for trotting excellence. The 5th edition of the **Amérique Races** competition is set to captivate audiences worldwide. The **Amérique Races** bring together the world's finest trotters, drivers, and trainers in a series of thrilling events. Six qualifying races will lead to the three grand finales: the prestigious **Prix d'Amérique Legend Race**, the high-speed **Prix de France Speed Race**, and the endurance-testing **Prix de Paris Marathon Race**.*

*Every winter, Paris-Vincennes transforms into a global stage for trotting excellence. The **Amérique Races**, a cornerstone of the racing calendar, captivate both fans and professionals alike. Each race in the series is a thrilling spectacle, showcasing the finest competitors in a battle for supremacy. Since its launch in 2020, the **Amérique Races** have solidified their status as the world's premier sulky championship, elevating the reputation of the Trotteur Français on the international stage.*

*Experience the thrill of trotting fever at Paris-Vincennes. The season kicks off on Sunday, November 17th, with the **Prix de Bretagne - Amérique Races Q#1**. With over 175,000 spectators expected, the atmosphere promises to be electrifying !*



AMÉRIQUE
- RACES -

PHASES QUALIFICATIVES

DIM 17 NOV

Q#1 PRIX DE
BRETAGNE

DIM 8 DEC

Q#2 PRIX DU
BOURBONNAIS

DIM 22 DEC

Q#3 CRITERIUM
CONTINENTAL

DIM 22 DEC

Q#4 PRIX TENOR
DE BAUNE

DIM 29 DEC

Q#5 PRIX DE
BOURGOGNE

DIM 12 JAN

Q#6 PRIX DE
BELGIQUE

PHASES FINALES

DIM 26 JAN



PRIX D'AMÉRIQUE
LEGEND RACE

DIM 09 FEV



PRIX DE FRANCE
SPEED RACE

DIM 23 FEV



PRIX DE PARIS
MARATHON RACE



Q#1 PRIX DE BRETAGNE

Dimanche 17 novembre 2024 - Sunday 17th November 2024

LES STARS ENTRENT EN PISTE

Les champions trotteurs se lancent dans la bagarre des **Amérique Races**. Le **Prix de Bretagne - Amérique Races Q#1** inaugure la nouvelle règle instaurée cette année. **Ce ne sont plus les trois premiers de la course qui se qualifient pour les Finales mais les quatre premiers**. La bataille s'annonce encore plus intense ! La forme récente va-t-elle primer sur la classe et le palmarès des plus grands cracks encore en phase de préparation ? Une chose semble évidente : les favoris des Finales ne vont pas dévoiler tout leur jeu d'emblée.

THE STARS ENTER THE TRACK

The champion trotters will launch the **Amérique Races** at the **Prix de Bretagne - Amérique Races Q#1**. This year, a new rule will be introduced allowing the **top 4 finishers to qualify for the Finals** rather than the top 3 in previous years. Will the emerging talents of the track take center stage, or will the seasoned champions reign supreme? One thing is for certain, the favorites for the Finals will undoubtedly be aiming for a strong start.

Distance / distance

2 700 mètres

Allocation globale / prize money

120 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 10 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
For 4-10yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} Hussard du Landret - Benoît Robin

2^e Hooker Berry - Nicolas Bazire

3^e Hokkaido Jiel - David Thomain

Q#2 PRIX DU BOURBONNAIS

Dimanche 8 décembre 2024 - Sunday 8th December 2024

LES AMBITIONS SE PRÉCISENT

Après un premier tour de chauffe, les champions du Sulky montent peu à peu en puissance afin d'affûter leur condition physique. Le palmarès du **Prix du Bourbonnais - Amérique Races Q#2** comporte de nombreux cracks qui ont ensuite remporté le **Prix d'Amérique Legend Race**. Les plus récents se nomment **Hooker Berry, Face Time Bourbon, Bold Eagle** et **Ready Cash**.

CLEAR AMBITIONS

After an initial warm-up race, the Sulky champions will gradually be stepping up the pace to earn a place in the finals. The winners of the **Prix du Bourbonnais - Amérique Races Q#2** include a number of performers who went on to win the **Prix d'Amérique Legend Race**. The most recent being **Hooker Berry, Face Time Bourbon, Bold Eagle** and **Ready Cash**.

Distance / distance

2 850 mètres

Allocation globale / prize money

120 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 10 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
For 4-10yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} San Moteur - Björn Goop

2^e Izoard Vedaquais - Benjamin Rochard

3^e Gu d'Héripéré - François Lagadeuc

Q#3 CRITERIUM CONTINENTAL

Dimanche 22 décembre 2024 - Sunday 22nd December 2024

SEULE LA VICTOIRE COMPTE !

Le **Critérium Continental - Amérique Races Q#3** réservé aux 4 ans, promet un spectacle de vitesse époustouflant sur 2 100 mètres et offre un seul sésame pour les Finales. Les jeunes devront faire preuve d'une vitesse fulgurante et d'une endurance suffisante pour se qualifier.

ONLY VICTORY COUNTS !

The **Criterion Continental - Amérique Races Q#3**, reserved for 4-year-olds, promises a breathtaking show of speed over 2,100 metres and offers a single ticket to the Finals. The young generation will have to show lightning speed and sufficient endurance to qualify.

Distance / distance

2 100 mètres

Allocation globale / prize money

240 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 ans, hongres exclus, ayant gagné au moins 32 000 euros.

Départ à l'autostart.

For 4yrs olds, excluding geldings, having won at least 32,000 euros.

Autostart.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} **Jushua Tree** - Jean-Michel Bazire

2^e **Josh Power** - Sébastien Ernault

3^e **Just Love You** - Alexandre Abrivard

Q#4 PRIX TENOR DE BAUNE

Dimanche 22 décembre 2024 - Sunday 22nd December 2024

LES 5 ANS FONT LEUR SHOW !

Les 5 ans s'affronteront sur le parcours de 2 700 mètres lors du **Prix Tenor de Baune - Amérique Races Q#4**. Avec un seul ticket pour les finales en jeu, cette épreuve est un véritable test pour ces futurs champions, qui devront allier vitesse et endurance pour espérer briller.

5YR OLDS RACE FOR GLORY !

The 5-year-olds will compete over the 2,700-metre track in the **Prix Tenor de Baune - Amérique Races Q#4**. With just one ticket to the finals at stake, this event is a real test for these future champions, who will have to combine speed and endurance if they hope to shine.

Distance / distance

2 700 mètres

Allocation globale / prize money

240 000 euros

Conditions / conditions

Pour 5 ans, hongres exclus, ayant gagné au moins 45 000 euros.
For 5yrs olds, excluding geldings, having won at least 45,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} **Idao de Tillard - Clément Duvaldestin**

2^e **Izoard Védaquais - Benjamin Rochard**

3^e **Inmarosa - Léo Abrivard**

Q#5 PRIX DE BOURGOGNE

Dimanche 29 décembre 2024 - Sunday 29th December 2024

UN RENDEZ-VOUS INCONTOURNABLE

La tension monte encore d'un cran à moins d'un mois du **Prix d'Amérique Legend Race**. Les champions aiguisent leurs armes sur le parcours de vitesse des 2 100 mètres avec départ à l'autostart. Depuis 2000, **Késaco Phédo, Jag de Bellouet, Meaulnes du Corta, Ready Cash, Bold Eagle** et **Face Time Bourbon** ont enlevé le **Prix de Bourgogne - Amérique Races Q#5** avant de triompher dans le **Prix d'Amérique Legend Race**.

AN UNMISSABLE EVENT

With less than a month to go before the **Prix d'Amérique Legend Race**, the tension will start to rise. The champions will need to sharpen their weapons on the 2,100m speed course with an autostart. Since 2000, **Késaco Phédo, Jag de Bellouet, Meaulnes du Corta, Ready Cash, Bold Eagle** and **Face Time Bourbon** all claimed victory in the **Prix de Bourgogne - Amérique Races Q#5** before triumphing in the **Prix d'Amérique Legend Race**.

Distance / distance

2 100 mètres

Allocation globale / prize money

120 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 10 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
Départ à l'autostart.
For 4-10yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.
Autostart.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} Gu d'Hériprié - François Lagadeuc

2^e Emeraude de Bais - Matthieu Abrivard

3^e Ampia Mede SM - Franck Nivard

Q#6 PRIX DE BELGIQUE

Dimanche 12 janvier 2025 - *Sunday 12nd January 2025*

DERNIÈRE CHANCE DE QUALIFICATION !

L'adrénaline et le suspense enflammeront le peloton du **Prix de Belgique - Amérique Races Q#6**. Les champions auront une toute dernière chance de décrocher le précieux sésame pour les Finales. Ils donneront leur maximum afin de franchir la ligne à l'une des quatre premières places qualificatives. Des surprises sont à prévoir !

LAST CHANCE TO QUALIFY !

*The adrenalin and suspense will be pumping through the veins of the **Prix de Belgique - Amérique Races Q#6** contenders. The champions will have one last chance to win a golden ticket to the Finals. They will give it their all to secure one of the top four places. Surprises will be in store !*

Distance / *distance*

2 850 mètres

Allocation globale / *prize money*

120 000 euros

Conditions / *conditions*

Pour 4 à 10 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
For 4-10yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / *results* :

1^{er} Izoard Vedaquais - Benjamin Rochard

2^e ex aequo Inmarosa - Léo Abrivard

2^e ex aequo Go On Boy - Romain Derieux



PRIX D'AMÉRIQUE LEGEND RACE

Dimanche 26 janvier 2025 - Sunday 26th January 2025

Le **Prix d'Amérique Legend Race**, c'est le Graal pour tous les professionnels du trot. Le 26 janvier 2025, Paris-Vincennes sera le théâtre d'un affrontement extraordinaire : 18 champions s'élanceront sur les 2 700 mètres de la grande piste pour tenter de décrocher le titre suprême. Stratégies, rebondissements et exploits sportifs seront au rendez-vous. À l'arrivée, un seul d'entre eux sera sacré champion du monde de sulky.

*The **Prix d'Amérique Legend Race** is the Holy Grail for all trotting professionals. On January 26, 2025, Paris-Vincennes will host a legendary showdown as 18 of the world's finest trotters compete for the coveted Prix d'Amérique Legend Race title. As the horses race over the 2,700-meter track, expect a thrilling display of skill, strategy, and sheer determination. Only one champion will emerge, claiming the title of world champion in harness trotting.*

Idao de Tillard a connu la consécration suprême dans le **Prix d'Amérique Legend Race** 2024. Sa démonstration de classe a soulevé l'enthousiasme et tous les superlatifs. Le pensionnaire de Thierry Duvaldestin a connu un parcours défavorable en dehors du peloton. Il a toutefois produit une fulgurante remontée à l'entrée de la ligne qui lui a assuré la victoire. Clément Duvaldestin, fils de Thierry, a inscrit pour la première fois son nom au palmarès du championnat du monde de Sulky. L'entraîneur du vainqueur décrochait quant à lui son quatrième trophée. Dimanche 26 janvier 2025, **Idao de Tillard** sera en quête d'un doublé dans « l'Amérique », exploit digne des plus grands champions de l'histoire du Trot.

***Idao de Tillard's** victory in the 2024 **Prix d'Amérique Legend Race** was met with resounding applause and admiration. Despite facing an unfavorable starting position, Thierry Duvaldestin's horse made a remarkable comeback leading to a stunning victory. This win marked a historic milestone for Clément Duvaldestin, becoming the first member of the Duvaldestin family to claim the Sulky World Championship title. His father, Thierry, also celebrated a significant achievement, securing his fourth Prix d'Amérique victory. As **Idao de Tillard** prepares for the 2025 Prix d'Amérique Legend Race, he will be aiming for a second victory. Such an achievement would confirm his legacy among the greatest champions in trotting history.*



Distance / distance

2 700 mètres

Allocation globale / prize money

1 000 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 11 ans inclus (L à E), hongres exclus, ayant gagné au moins 13 000 euros au trot attelé depuis le 1^{er} janvier 2024 et ayant pris part à une course depuis le 1^{er} octobre dernier inclus, les 4 à 6 ans ayant gagné au moins 150 000 euros, les 7 à 11 ans ayant gagné au moins 200 000 euros.

For 4-11 yrs inclusive (L - E), geldings excluded, having won at least 13,000 euros in harness racing since January 1st and having participated in a race since the 1st October inclusive, 4-6 yrs must have won at least 150,000 euros and the 7-11 years at least 200,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024

Résultats / results :

1^{er} **Idao de Tillard** - Clément Duvaldestin

2^e **Hokkaido Jiel** - David Thomain

3^e **Joviality** - Bjorn Goop



PRIX DE FRANCE SPEED RACE

Dimanche 9 février 2025 - Sunday 9th February 2025

LA REVANCHE À TOUTE VITESSE

Le **Prix de France Speed Race** est traditionnellement considéré comme la revanche du **Prix d'Amérique Legend Race**. Les battus du Championnat du Monde de Sulky reviennent sur la cendrée avec des ambitions décuplées. Le côté spectaculaire de ce Groupe I est accentué par le parcours de rapidité des 2 100 mètres de la Grande Piste avec départ à l'autostart. Les cracks vont aller à toute vitesse pour tenter de battre les aiguilles du chronomètre et établir de nouveaux records.

HIGH SPEED REVENGE

The **Prix de France Speed Race** serves as a thrilling rematch for the Sulky World Champions who will have high ambitions for this Group I speed race. Competing on the 2,100-metre track with an autostart, expect the stars of harness racing to unleash their full potential, pushing the limits and aiming to shatter existing records.

Distance / distance

2 100 mètres

Allocation globale / prize money

400 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 11 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
Départ à l'autostart.
*For 4-11yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.
Autostart.*

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} Idao de Tillard - Clément Duvaldestin

2^e Go On Boy - Léo Abrivard

3^e Ampia Mede SM - Franck Nivard



PRIX DE PARIS MARATHON RACE

Dimanche 23 février 2025 - Sunday 23rd February 2025

ENDURANCE ET STRATÉGIE INDISPENSABLES

Conclusion passionnante des **Amérique Races**, Le **Prix de Paris Marathon Race** a la particularité de se disputer sur la plus longue distance de Paris-Vincennes. Les champions livrent bataille sur l'exigeant parcours de 4 150 mètres qui impose deux tours de la Grande Piste et autant de passages de la redoutable montée. Les drivers doivent savoir doser les efforts de leurs partenaires et utiliser plus que jamais leur sens tactique. Un Groupe I au suspense garanti !

THE ULTIMATE TEST OF ENDURANCE AND STRATEGY

The Prix de Paris Marathon Race concludes the Amérique Races with an endurance test unlike any other. As the longest distance race at Paris-Vincennes, it demands exceptional stamina and strategic prowess from both horse and driver. The demanding 4,150-metre course will see competitors navigate two laps of the grande piste and twice confront the dreaded climb. This gruelling terrain demands a strategic approach, with drivers needing to carefully seize the right moments to attack. The Group I race promises a thrilling climax to the prestigious Amérique Races.

Distance / distance

4 150 mètres

Allocation globale / prize money

400 000 euros

Conditions / conditions

Pour 4 à 11 ans inclus, hongres exclus, ayant gagné au moins 130 000 euros.
For 4-11yrs inclusive, excluding geldings, having won at least 130,000 euros.

FLASHBACK 2023-2024



Résultats / results :

1^{er} Hussard du Landret - Yoann Lebourgeois

2^e Inmarosa - Léo Abrivard

3^e Hooker Berry - Nicolas Bazire



LES
CHIFFRES
CLÉS
KEY FIGURES



AMÉRIQUE
- RACES -

AMÉRIQUE RACES

5^{ème}
édition

5 courses
de Groupe I

17 500 000

d'enjeux totaux sur le
Prix d'Amérique *Legend Race*

2 760 000€

d'allocations totales sur l'ensemble
de la compétition

ÉVÈNEMENT

9 400 000

clics sur les publications des réseaux sociaux
concernant les **Amérique Races**

175 000

personnes accueillies à l'hippodrome
Paris-Vincennes sur l'édition précédente

8 000

couverts servis
dans les restaurants

36 pays

diffusent la compétition
à travers le monde sur la télévision,
la radio et Internet

LES RECORDS DU PRIX D'AMÉRIQUE LEGEND RACE

4 sacres

détenus par le
légendaire *Ouras*
(1986, 1987, 1988 et 1990)

21 ans

c'est l'âge du plus jeune driver
vainqueur du **Prix d'Amérique
Legend Race** (Nicolas Bazire en 2022)

1'10''8

la meilleure réduction kilométrique
réalisée par *Face Time Bourbon* en 2021

8 titres

remportés par Jean-René Gougeon,
le recordman de victoires en tant que driver
(1966, 1968, 1975, 1976, 1977, 1986, 1987, 1988)



AMÉRIQUE
- RACES -

AMÉRIQUE RACES

5th
edition

5 Group I
races

17 500 000

in total stakes for the
Prix d'Amérique Legend Race

2 760 000€

in prize money for the entire
competition

THE EVENT

9 400 000

clicks on social media posts
on the **Amérique Races**

175 000

people attended the Amérique Races
competition at Paris-Vincennes last year

8 000

covers served in
the restaurants

36 countries

broadcast the competition
worldwide on television, radio and
the Internet

PRIX D'AMÉRIQUE LEGEND RACE RECORDS

4 titles

held by the
legendary **Ourasi**
(1986, 1987, 1988 et 1990)

21

is the age of the youngest
driver to win the **Prix
d'Amérique Legend Race**
(Nicolas Bazire en 2022)

1'10''8

the best kilometric reduction achieved
by **Face Time Bourbon** in 2021

8 times

world champion driver
Jean-René Gougeon, the record holder
(1966, 1968, 1975, 1976, 1977, 1986, 1987, 1988)



LE TROPHÉE
SYMBOLE DE
L'EXCELLENCE SPORTIVE

THE TROPHY
SYMBOL OF SPORTING EXCELLENCE



AMÉRIQUE - RACES -

LE TROPHÉE – COURONNEMENT D'UNE LÉGENDE

Depuis leur lancement en 2020, la compétition **Amérique Races** est incarnée par un trophée facilement identifiable présent sur tous les podiums des courses qualificatives et des 3 finales depuis 5 ans. Avec son design unique conçu spécifiquement pour le Graal du trot mondial, il incarne l'**excellence sportive, la vitesse et le dépassement de soi** nécessaire pour remporter les plus belles épreuves du trot mondial.



Si chaque propriétaire, entraîneur, éleveur et driver du lauréat des courses qualificatives et des 3 finales remporte un trophée personnalisé, le Trophée du **Prix d'Amérique Legend Race** est précieusement exposé sur l'hippodrome Paris-Vincennes. D'une hauteur de 60 cm, pour un poids de 7kg hors socle, sa forme en tourbillon en laiton, agrémentée d'une gravure chimique et d'un plaquage en nickel, a nécessité 120 heures de travail.

Cette véritable œuvre d'art a été réalisée par la **Fonderie Macheret**, basée dans la Sarthe, fondée par le frère de Maurice Macheret, propriétaire du triple lauréat **Bellino II**, et désormais tenue par ses fils. Un beau clin d'œil du destin pour les neveux de celui dont le nom brille pour l'éternité sur le socle du plus prestigieux trophée des courses au trot.

A TROPHY FIT FOR A LEGEND

*Since its inception in 2020, the **Amérique Races** competition has been synonymous with a distinctive trophy that graces the podium of the qualifying races and the three grand finales. This iconic symbol of excellence embodies the speed, skill, and determination required to conquer the world of trotting.*

*While each owner, trainer, breeder, and driver of a winning horse receives a personalized trophy, the coveted **Prix d'Amérique Legend Race** Trophy holds a special place at the Paris-Vincennes racecourse. This magnificent creation stands tall at 60 centimeters and weighs a substantial 7 kilograms, excluding the base. Its intricate brass design, featuring chemical etching and nickel plating, is the result of over 120 hours of meticulous craftsmanship.*

The Macheret Foundry, located in the Sarthe region of France, is behind this exquisite work of art. Founded by the brother of Maurice Macheret, the legendary owner of three-times Prix d'Amérique winner Bellino II, and now managed by his sons, the foundry continues to uphold a legacy of excellence. This trophy serves as a fitting tribute to the nephews of the man whose name is forever carved in the history of trotting.



***SUIVRE LA
COMPÉTITION***

***FOLLOW
THE COMPETITION***


AMÉRIQUE
- RACES -



À LA TÉLÉVISION
ON TELEVISION

EQUIDIA

À LA RADIO
ON THE RADIO

RMC
INFO TALK SPORT

« Les Courses RMC »

SUR LES RÉSEAUX SOCIAUX
ON SOCIAL MEDIA



#prixdamerique #LegendRace

SUR LE WEB
ON THE INTERNET

PRIXDAMERIQUERACES.COM
letrot.com


PRIX D'AMÉRIQUE
LEGEND RACE

BILLETTERIE
TICKETS



**VENEZ VIVRE LES SENSATIONS ET L'ADRÉNALINE DU
CHAMPIONNAT DU MONDE DU SULKY À PARIS-VINCENNES
LE DIMANCHE 26 JANVIER**

***FEEL THE ADRENALINE RUSH AT PARIS-VINCENNES ON SUNDAY 26TH JANUARY AND
WITNESS THE THRILLING ACTION OF THE WORLD'S TOP HARNESS RACING.***

La billetterie du **Prix d'Amérique Legend Race** est accessible sur le site internet de la compétition, et permet d'assister à l'événement **à partir de 10€**.

Des packs week-end et des offres hospitalités sont également disponibles, permettant à chacun de vivre l'instant dans les meilleures conditions.

*Tickets for the **Prix d'Amérique Legend Race** are now available with options starting **from 10€**.*

Alternatively, why not upgrade your race day experience with our exclusive weekend offers and hospitality packages.

BILLETS ET INFORMATIONS SUR / *FOR MORE INFORMATION, VISIT OUR WEBSITE*
PRIXDAMERIQUERACES.COM



CONTACTS MÉDIAS

Penny JOHNSTON • 01 49 77 14 53 / Christel MATCZAK • 01 49 77 14 77 / relations.medias@letrot.com

LETROT.COM

VINCENNES-HIPPODROME.COM



Scannez le QR code pour retrouver
toutes les actualités et photos
dans la pressroom.

*Scan the QR code to find all the latest
news and photos in the press room.*